
 

   
 

Styrelsemöte 
Torsdag 2024-11-21, klockan 18:30 

Närvarande: 

Robin Aronsson 

Stefan Strömgren 

Johan Svenningson 

Roger Ljunggren 

Martina Henke 

 

 

 

1) Mötets öppnande 

 

- Ordförande hälsade välkomna och förklarade mötet öppnat. 

 

- Ekonomisk rapport. 

o Kassören redovisade ekonomi (saldon på våra konton). 

 

o Två släpande betalningar just nu. 

 

o Fortsatt höga avgifter för sophanteringen. 

Vikten på vårt avfall från området har sjunkit, tack alla för att vi kan hjälpas åt att 

källsortera för att nå detta resultat. Anledningen till kostnadsökning som sker är att 

avgifterna från Sörmland Vatten har höjts. 

Slutsats, vi måste fortsatt hjälpas åt att vara duktiga, då avgifterna fortsatt höjs. 

 

o Momsen. 

Som vi skrivit förut så har vi under en period ålagts att betala moms (momspliktiga). 

Detta åläggande togs ju bort för en tid sedan och sedan försommaren har vi inte varit 

momspliktiga i samfälligheten. Dock har vi nu en momsskuld för att balansera in och 

utgående moms under den period vi ansågs vara momspliktiga. Skulden är strax över 

200 000kr och skall under en period återbetalas till Skatteverket. 

(Frågor, kontakta kassören.) 

 

o Sparkonto. 

Juph har föreslagit att vi flyttar pengar till ett konto som ger ränta på insatt kapital. 

Vi kommer att öppna ett sparkonto på SBAB för att placera lite kapital. 

 



 

   
 

2) Uppföljning av tidigare frågor 

 

- Trasig asfalt garage länga 15. 

Färdigställt. 

 

- Sönderkörd asfalt (Sörmland Vatten). 

Väntar fortfarande på återkoppling från Sörmland vatten. 

(Kvarstår) 

 

- Sprickor i muren vid asfalterad gång. 

Arbetet beställt och pågår. Arbetet kommer ej att färdigställas helt, lite finputsning kommer 

att ske i vårdagar. (Finåterställning med gräsfrö m.m. runt om och på ytor sker till våren 

2025.) 

 

- Sörmland Vatten och Samfällighetens vatten och avloppsnät. 

Nästan alla har skrivit på avtalet om ledningsrätt, en dryg handfull återstår. 

 

 

3) Nya ärenden 

 

- Trasiga vajers i garageport länga 13 

Åtgärder planeras. 

 

 

4) Övriga frågor 

 

-  

 

5) Näste möte 

 

- 2024-12-17 

- 2025-01-14 

  



 

   
 

6) Mötets avslutande 

 

- Ordförande förklarade mötet avslutat. 

 

Katrineholm, dag som ovan 

 

________________________________  ________________________________ 

Robin Aronsson    Stefan Strömgren 

Ordförande    Sekreterare 


